
Marko, ispričaj nam ukratko koje si najvažnije uspjehe ostvario 
u vaterpolu. 
Bilo je tu svakakvih medalja, priznanja i nagrada. No, navažnije su: 
2 puta prvak Republike Hrvatske, jedanput viceprvak Hrvatske i 
dvaput sam bio najbolji strijelac Hrvatske u mom godištu. Također 
sam s mojom ekipom kadeta Vaterpolskog kluba „Primorje EB“ 
osvojio nagradu za najbolju kadetsku momčad PGŽ 2013. Vaterpolo 
treniram već 8 godina. No, prije sam trenirao i rukomet u RK 
„Matulji“ i bio sam 2. i 3. u  državi. 
 
Sad si postao drugi put državni prvak, možeš li nam reći svoje 
dojmove s natjecanja? 
Natjecanje je odlično. Puno se družimo s drugim ekipama, a u vodi 

se nadmećemo s njima. Osjećaj biti prvak Hrvatske je neprocjenjiv.  Jako volim igrati vaterpolo i 
jako mi je zabavan. 
 
Kako ti ide škola? Sigurno je teško uspijevati u vaterpolu i 
biti dobar u školi. 
Treninge imam svaki dan osim nedjelje i to po 3 sata, a subotom 
i dvaput dnevno. Jako često sam na turnirima i utakmicama. 
Ipak, sa školom do sada nije bilo problema i uspjevam izvršavati 
sve obaveze. U susret mi izlaze i moji profesori koji razumiju 
moja odricanja i moj trud. Volim školu, jako se trudim i tu dati 
sve od sebe. Tako sam se ove godine natjecao iz povijesti i 
osvojio 4. mjesto na županijskom natjecanju iz povijesti. 
 
Imaš li slobodnog vremena za npr. igranje, druženje...? 
Vremena imam vrlo malo. To malo slobodnog vremena 
iskoristim uglavno za spavanje, gledanje televizije i neki put pročitam dobru knjigu. 
 
Pomaže li ti tko u svim tim obavezama? 
Roditelji mi puno pomažu. Stalno me voze na treninge i stvarno sam im zahvalan, bez njihove 
velike požrtvovnosti sve bi bilo puno teže ostvarivo. 
 
I za kraj, što slijedi? 
 Slijede pripreme za Kup Hrvatske na ljeto i neslužbeno europsko prvenstvo za klubove za moje 
godište (tkz. final 8) koje se održava od 2. do 5. svibnja 2013. u Herceg Novom u Crnoj Gori, kao 
i bezbroj turnira na ljeto, svemu se tome unaprijed veselim. 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

RAZGOVOR VODILA: PATRICIJA GRŽIN, 7.A 


